Y Préventica
LYON
Du Mardi 8 Octobre au jeudi 10 Octobre de 9h a 18h00 (17h00 le jeudi)

Tuesday October 08" to October 10*", from 09:00 to 18:00 (17:00 on Thursday)

N L1
PARKI NG RN English version — click here

Le parking est gratuit en temps de montage/démontage. Il vous faudra générer un pass montage/
démontage pour les exposants grace au lien suivant :

Pass Montage/Démontage véhicules

Et positionner le pass sur votre tableau de bord lors de votre arrivée sur site.
Pour réserver votre stationnement, sur la boutique en ligne Préventica :

o Véhicules léger (< 1.90m) = pass de 40 € HT, valable du mardi 8/10 au jeudi 10/10
Nb : alternative => Stationnement sur le parking visiteurs. Paiement sur place.
Tarif par jour = 13,33 € HT (16 € TTC)

o Véhicules lourds maximum 3.5T = pass de 65€ HT, valable du mardi 8/10 au jeudi 10/10

Commande par mail a I'adresse logistigue@preventica.com :

o Autres véhicules / véhicules lourds (> 3.5T) = pass de stationnement en rétention a 118 € HT,
valable du mardi 8/10 au jeudi 10/10

Important : un pass 3 jours de parking pour un véhicule léger est inclus pour les exposants ayant réservé un
stand d’une surface égale ou supérieure a 12m?.

Le parking exposant d’Eurexpo se situe coté Est du parc. Préventica se tient dans le hall 6 :
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Informations : relation-commercial@preventica.com / +33 (0)5 57 54 12 65
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PARK' NG I I French version — click here

Parking is free during assembly and dismantling schedule. You must have to generate a pass for assembly and
dismantling time by using the following link :

Set up/Dismantling pass Utility Vehicles

Assembly and dismantling day : please put your pass on your car dashboard to allow the security staff to let
you go in the exhibition’s parking.

To reserve your parking, on the Préventica online store:
o Light vehicles (< 1.90m) = pass of 40€ (excl. VAT), valid from Tuesday Oct. 8th to Thursday Oct. 10th

NB Alternative choice : parking in the visitor car park. Onsite payment.

Price per day : 13,33 € excl. VAT (16€ incl. VAT)
o Heavy vehicles maximum 3.5T = pass of 65€ (excl. VAT), valid from Tuesday Oct. 8th to Thursday Oct. 10th

Order by email at logistique@preventica.com :
o Other vehicles / heavy vehicles (> 3.5T) = 118 € (excl. VAT) parking pass, valid from Tuesday Oct. 8th

to Thursday Oct. 10th

Important: a 3-day parking pass is included for one light vehicle for exhibitors who have reserved a booth
equal or bigger than 12m2.

To access the site during assembly / disassembly, see floorplan below (Préventica will take place in hall 6) :
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